
• Please complete this form in BLOCK LETTERS, put a “   ” in the box where applicable and cross out any unused spaces. 請用英文正楷填寫，並在適當
的格內加上「  」 號及刪去未被應用之空位。

• Applicant MUST BE aged 18 or above. 申請人必須年滿 18 歲或以上。
• This form is NOT applicable to Jointly Signed Joint Account. 此表格不適用於複式授權之聯名賬戶。
• Applicant MUST provide email address or Hong Kong mobile phone number for receiving login notification after each successful login to the Net Banking. 
申請人必須提供電郵地址或香港手提電話號碼以接收每次成功登入網上理財後的通知。

身份

身份

身份證明文件

香港手提電話號碼
Hong Kong Mobile Phone Number

電郵地址
Email Address

1. Please provide your personal mobile phone number that is exclusively for your own use to receive SMS One-time Password/verification code and 
 related SMS for additional security verification. 請提供閣下專用的手提電話號碼以接收一次性短訊密碼/驗證碼及其有關之短訊作額外保安
 核證。

2. For change of contact information, please complete the “Change of Address/Personal Data Instructions Form”. 如欲更改聯絡資料，請填寫
 「更改地址／個人資料通知書」。

3. If this mobile phone number is amended or cancelled in our record, the registered Faster Payment System – Addressing Services record linked with 
 the previous mobile phone number will be deregistered automatically. 如更改或取消此手提電話號碼，用作登記「轉數快–賬户綁定服務」
 的舊手提電話號碼將自動註銷。
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本行並無責任或義務核對有關其他銀行的賬戶資料。

1

1



(For JETCO only2)
（只適用於「銀通」2）

2. Pre-registration of account(s) for bill payment is not available at “e-Bill”. You must use SMS OTP (One-time Password) to make payments on certain bill types (e.g. High risk category). 
 「電子賬單」不支援預先登記賬單服務。你必須使用一次性短訊密碼繳付某類賬單（例如高風險類別）。

3. The Applicant must ensure the correctness of the account / bill information including the Bank Code so given. The Bank shall have no responsibility and have no obligation to make verification on 
the account details of account maintained with other banks.  申請人須確保所填寫之賬戶 / 賬單資料(包括銀行編號)正確，本行並無責任或義務核對有關其他銀行的賬戶資料。
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Bill Payment to High Risk Category 繳費至高風險類別 3

1.

2.

3. High Risk Category includes: a) JETCO’s unregistered high risk merchants under the categories of i) Banking and Credit Card Services; and ii) Credit Services and b) e-Bill’s high risk merchants. Bill payment to this 
category requires registration of Mobile Phone Number for receiving SMS OTP (One-Time Password) and related SMS. 高風險類別︰a)「銀通」未登記之 i) 銀行或信用卡服務及 ii) 信貸財務類別之商戶及 
b)「電子賬單」之高風險商戶。繳付此類別商戶必須登記流動電話號碼以接收「一次性短訊密碼」及其有關之短訊。

4. The cross currency transfer daily limit is HK$1,000,000 or equivalent. 涉及不同貨幣之每日轉賬限額為港幣1,000,000元或其等值。

Remarks for RMB Telegraphic Transfer Service 人民幣電匯服務之備註:

5. RMB Telegraphic Transfer Service is not applicable to Joint Account. The daily remittance limit to RMB Savings Account held by a Hong Kong Resident (i.e. Holder of Hong Kong Identity Card) for remittance to the 
Mainland China under the same name is RMB80,000 per day. 人民幣電匯服務不適用於聯名賬戶。持有人民幣儲蓄存款戶口之香港居民(即香港身份證持有者)電匯至中國境內同名賬户的限額為每日人民 
幣80,000元。

Collect at the Branch immediately upon submitting this Form
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No Cross Currency Transfer is available.



Application Form Submission Method:

Submitted by Account Holder(s) over the counter  or

By post / Submitted by Non-Account Holder(s)
[For Joint Personal Customer who selected to collect the password by mail] We have re-confirmed with the customer of Net Banking Application by using Bank’s telephone
(Tel No. _______________ ) on (Date: ________________ ) at (Time: _______________ ).
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